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Presedintele Consiliului Concurentei: Anul acesta finalizam investigatia deschisa

pe industria lemnului;suspectam întelegeri la licitatiile Romsilva

Anul acesta vom finaliza investigatia deschisa pe industria lemnului, unde suspectam întelegeri la licitatiile

organizate de Romsilva, a declarat, marti, presedintele Consiliului Concurentei, Bogdan Chiritoiu, la un

eveniment de specialitate.

"Mergând spre lucrurile de anul acesta, avem investigatii mari care se termina. Cea mai mare este pe industria

lemnului. Suspectam întelegeri la licitatiile organizate de Romsilva. Avem cazuri importante pe piata de asigurari

si legate de schimbul de informatii în interiorul asociatiilor, deci de modul în care comporta companiile în

interiorul asociatiilor. Anul acesta, vom termina un alt caz pe piata de leasing în care analizam comportamente în

interiorul asociatiilor. Prin aceste cazuri, vom da niste mesaje catre piata despre cum trebuie sa fie comportamentul

corect în interiorul asociatiilor. Anumite comportamente, anumite schimburi de informatii sunt ilegale. As vrea sa

conturam ce au voie sa faca companiile în asociatii si ce nu au voie", a spus Chiritoiu.

Potrivit sefului autoritatii de concurenta, pe zona ajutoarelor de stat, este nevoie de o reglare între modul în care

statul subventioneaza mai mult companiile de stat cu pierderi decât firmele private.

"Anul acesta, pe zona ajutoarelor de stat, se vor întâmpla procese importante. Legislatia pe ajutor de stat e o

problema-pârghie prin care putem sprijini restructurarea companiilor, în special prin ajutor de stat. Statul român nu

da ajutoare atât de multe firmelor private cât subventioneaza direct sau indirect functionarea unor companii de stat

care sunt în pierdere de multi ani. Daca nu reusim sa reglam asta, nu vom reusi în 2020 sa scapam de pierderile din

zona de transporturi si de energie, cele doua mari sectoare ramase în gestiunea statului si unde avem companii cu

pierderi. Vom pune economia româneasca si bugetul statului pe un fundament mai solid. Companiile de stat aflate

în restructurare au raportat pierederi de peste doua miliarde de euro. Complexul Energetic Hunedoara pierderi de

peste un miliard de euro, TAROM si CFR Marfa pierderi cumulate de un miliard de euro. În acest an, terminam

procesul la Compania Nationala a Uraniului si începem procesul la TAROM si CFR Marfa. Sunt ultimele

bastioane ale economiei de stat si e important sa le ajutam sa functioneze cel putin în echilibru, asa cum am reusit

la un nivel la Oltchim", a afirmat oficialul.

page 1 / 1


